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Kdo v nadcházejících dnech bude sfoukávat svíčky na narozeninovém dortu? Tentokrát si připomínáme životní výročí těchto
osobností... 

Jaromír Soukup 
- 22. 2. 1969 V MARIÁNSKÝCH LÁZNÍCH 

Už brzy oslaví své čtyřiapadesátiny muž mnoha tváří. Sportovec, právník, mediální magnát, úspěšný podnikatel, moderátor,
politický komentátor, vášnivý kuchař, terč bulváru, milující partner i hlava rodiny... Jaromír Soukup zkrátka budí pozornost ve všech
směrech. 

Vyrostl v paneláku na jednom pražském sídlišti a svůj úspěch budoval prakticky od nuly. Poté, co vystudoval práva na Karlově
univerzitě v Praze, se zaměřil na poskytování komplexního servisu v oblasti poradenství pro velké hráče i start-upy. Jeho doménou
je zejména strategický management, krizová komunikace a lobbing. "Měl jsem diplom z práv, kulaté razítko daňového poradce a
stolní počítač. Bylo mi čtyřiadvacet a chtěl jsem být nejlepší v oboru. Divoké devadesátky, všechno bylo nové, podnikat tu tehdy
nikdo neuměl. Učili jsme se za pochodu, já i mí klienti. Pak už jsem na ně sám nestačil a začal si budovat tým profíků. Tak vznikl
dnešní Consulting. Sice jsem se pak zaměřil na média, ale poradcem jsem zůstal. O většinu z těch prvních klientů se starám
dodnes," popisuje Jaromír Soukup své začátky v podnikání. 

Splněné sny 

V roce 1997 založil společnost Médea, která měla tehdy jen pár zaměstnanců a hrstku klientů. "Původně se měla jmenovat Média,
ale paní na živnostenském úřadě to popletla a my nechtěli čekat další dva měsíce, než nás zapíšou správně. Tak nám zůstalo tohle
zvláštní jméno a my se s ním vrhli na trh," vzpomíná současný mediální magnát na začátky, kdy postupně sbírali malé klienty a po
pár letech se probojovali až na vrchol. "Na začátku nás nikdo nebral vážně a dneska jsme lídry trhu. Je to silný příběh, jsem rád, že
ho žiju," říká dnes Jaromír Soukup. Postupně si začal plnit další sny – vzniklo vydavatelství Empresa Media, nedlouho poté koupil
televizi Barrandov a vrhnul se do audiovizuální tvorby. A brzy se zhostil také nové profesní role – stal se moderátorem. 

Rovnýma nohama přímo před kamery 

Jak se z podnikatele stane moderátor? Na počátku všeho stál exkluzivní pořad s prezidentem Milošem Zemanem. "S hrůzou jsem
zjistil, že nemám v týmu člověka, který by debatu s ním důstojně zvládl. A tak se ze mě stal moderátor. Bez přípravy, rovnýma
nohama přímo před kamery. Šílené rozhodnutí, šílené nervy, dodnes kroutím hlavou," přiznává Jaromír Soukup. Ale u pravidelných
rozhovorů s prezidentem nezůstalo. Postupně se zhostil dalších pořadů. Zaměřil se zejména na politiku, kdy začal komentovat dění
v naší zemi, ale také moderovat debaty a vést rozhovory před kamerami. Neváhá se ovšem pustit ani do odlehčených žánrů –
například vaření, odhalování soukromí celebrit v pořadu VIP svět anebo poodkryl své soukromí i názory na různá témata v pořadu
Agáta Jaromíra Soukupa. 

Odhalené soukromí 

Když si loni pozval do jednoho ze svých pořadů modelku a influencerku Agátu Hanychovou, netušil, že mu tato femme fatale během
pár měsíců obrátí život naruby. Dnes se pár těší na společného potomka, už brzy se jim narodí vytoužená holčička. Z Jaromíra
Soukupa se tak stane trojnásobný tatínek – z dřívějšího manželství má dnes již dospělé děti Lukáše a Natálii. Zásluhou Agáty začal
být také aktivnější na sociálních sítích. Díky tomu se jeho příznivci mohou dozvědět více z jeho soukromí. Třeba že jeho nejlepším
zvířecím přítelem je rotvajlerka Remy, že je excelentním kuchařem, začínajícím zahradníkem, cyklistou, motorkářem, cestovatelem,
majitelem karavanu a skvělým sportovcem – věnoval se atletice, desetiboji i profesionálnímu boxu. 

Petra Špalková 
- 21. 2. 1975 V BRNĚ 

Herečka Petra Špalková původně chtěla být veterinářkou. Vyrostla v Brně, kde chodila na jazykovou školu. Ještě jako náctiletá se
přestěhovala do Prahy a zde vystudovala gymnázium. Zvažovala studium na konzervatoři, ale starší bratr (Jakub Špalek – herec a
principál spolku Kašpar) jí to rozmluvil, protože už hrála v divadle. Když nastal čas přijímaček na DAMU, hrála Petra Špalková v
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sedmi inscenacích a takové studium jí nedávalo smysl. Proto raději nastoupila na Filozofickou fakultu Univerzity Karlovy, kde
studovala divadelní vědu. Vydržela čtyři semestry. Došlo jí, že raději než teorii, která je tak vzdálená praxi, se bude herectví věnovat
naplno. Dnes je držitelkou tří Českých lvů za filmy Jako nikdy, Bába z ledu a Krajina ve stínu. Petra Špalková je podruhé vdaná. Jejím
mužem je o deset let mladší herec Miloslav Tichý. Spolu mají dvě děti: dceru Andělu (9) a syna Aloise (7). Andělka si zahrála po boku
své matky v kriminálce Stíny v mlze, kde ztvárnila seriálovou dceru. 

Jana Bernášková 
- 21. 2. 1981 V KRNOVĚ 

Od mládí se věnovala zpěvu ve sboru a navštěvovala školní dramatický kroužek. Po základní škole pokračovala na Janáčkově
konzervatoři v Ostravě. V 17 letech už měla stálé angažmá v Národním divadle moravskoslezském. Vydržela šest let. Ve svých
čtyřiadvaceti letech se rozhodla pro velkou změnu a přestěhovala se do Prahy. Začátky byly těžké. Aby se uživila, pracovala jako
servírka, uklízečka či jako prodavačka v obchodě. Později získala hlavní ženskou roli v Divadle na Vinohradech ve hře Král se baví.
Janě Bernáškové hodně pomohla role kadeřnice Bety v seriálu Ulice. Zlomový se pro její život stal seriál Vyprávěj, během kterého se
seznámila se svým současným manželem, režisérem a scenáristou Rudolfem Merknerem. Z prvního svazku s divadelním režisérem
Davidem Drábkem má sedmnáctiletou dceru Justýnu, s Rudolfem má desetiletého syna Theodora. Jana Bernášková je také
úspěšnou spisovatelkou. V době covidu začala psát a z jejích dvou prvních knih Jak přežít muže a Coura se staly bestsellery. 

Patrik Děrgel 
- 24. 2. 1989 V BOHUMÍNĚ 

Patrik Děrgel absolvoval Janáčkovu konzervatoř v Ostravě. Už během studia účinkoval v Divadle Petra Bezruče a také v Těšínském
divadle. Ve studiích pak pokračoval na pražské DAMU. Je také držitelem Ceny Alfréda Radoka z roku 2013. Jeho manželkou je herečka
Markéta Děrgelová, se kterou má dvě děti – syna Vavřince (7) a dceru Miru (2). Dokonce si spolu zahráli manželský pár v seriálu
Ordinace v růžové zahradě. Patrika Děrgela můžeme znát také ze seriálu Pálava a už brzy jej uvidíme ve druhé sérii krimiseriálu
Odznak Vysočina. V roce 2018 se také zúčastnil show Tvoje tvář má známý hlas, kde skončil třetí. Zahrál si i ve filmu DonT Stop, kde
ztvárnil rebelujícího punkového muzikanta, nebo třeba v dramatické trilogii Hořící keř. V současnosti hostuje v Národním divadle.
Netají se tím, že je dysgrafik a dyslektik. Vedle práce si také najde čas na rodinu a koníčky. Odreaguje se například při tréninku
thaiboxu. Rovněž vystupoval v kapele EMA, kterou spoluzaložil. 

Foto: Petra Špalková se na televizních obrazovkách loni objevila v kriminálním seriálu Stíny v mlze. 
Foto: Jana Bernášková si mimo jiné zahrála v televizním seriálu Co ste hasiči, který napsal její manžel Rudolf Merkner. 
Foto: Diváci si Patrika Děrgela oblíbili v kriminálním seriálu Odznak Vysočina. Na jeho postavu Vaška Kociána se mohou těšit i ve
druhé řadě. 
FOTO: Petr Kozlík, TV Nova/ J. Kroupa, TV Nova/ T. Martínek, ČT/M. Popelář 
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